
Александар Вучић: Ана Брнабић кандидат за председницу Скупштине Србије, Александар Шапић за градоначелника Београда
среда, 06 март 2024 20:59

Председник Србије и члан СНС-а Александар Вучић рекао је да је договорено на
седници Председништва СНС-а да је кандидат за председницу Скупштине Србије
Ана Брнабић, а кандидат за градоначелника Александар Шапић. О мандатару за
десетак дана, рекао је Вучић.

  

  

Вучевић: Брнабићева ће моћи да рачуна на пуну подршку СНС у Скупштини

  

Председник Српске Напредне странке Милош Вучевић рекао је да ће потпредседница
СНС-а Ана Брнабић увек моћи да рачуна на пуну подршку СНС у Народној скупштини,
будући да је предложена за председника ове институције.

  

Вучевић је након седнице председништва СНС-а током обраћања медијима рекао да је
Брнабић, досадашња премијерка Србије, са великим ентузијазмом прихватила да води

 1 / 5



Александар Вучић: Ана Брнабић кандидат за председницу Скупштине Србије, Александар Шапић за градоначелника Београда
среда, 06 март 2024 20:59

Народну скупштину.

  

"Странка одаје апсолутно признање Ани на вођењу владе Републике Србије претходних
готово седам година, током три мандата. Она ће увек моћи да рачуна на своју странку,
на нашу политичку подршку и посланички клуб", рекао је Вучевић.

  

Додао је да је Брнабић у СНС ушла чистог срца и пуна ентузијазма.

  

"Вероватно је негде било и сумње око њеног политичког рада, али она је све те
предрасуде разбијала и заиста поставила део ове велике породице", навео је он.

  

Када је реч о кандидату за градоначелника Београда, потпредседнику СНС-а
Александру Шапићу, Вучевић је истакао да се он доказао резултатима које је остварио
руководећи општином Нови Београд, а затим и Београд.

  

"Због тога председништво СНС-а даје пуну подршку Александру Шапићу као нашем
кандидату за градоначелника града Београда. И сигуран сам да ће после избора који
нам следе, бити ново-стари градоначелник главног града", истакао је Вучевић.

  

Вучић: Брнабићева кандидат за председницу Скупштине, Шапић за
градоначелника

  

Вучић је рекао да је важно да Владу формирамо што пре.

  

"Изабрали смо кандидата за Скупштину Србије, и градоначелника Београда, а са
мандатаром ћемо сачекати десет дана“, каже Вучић.

  

Вучић је рекао да је договорено да је кандидат за председницу Скупштине Србије Ана
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Брнабић, а кандидат за градоначелника Александар Шапић.

  

„Мени за мање од три године истиче мандат, морамо да се навикнемо да смо смењиви,
морамо да променимо енергију, биће 40-50 посто нових чланова владе. Ако се добро
покаже у Скупштини Ана може да буде и председник, никад се не зна“, истакао је Вучић.

  

Према његовим речима, заслужила је да ову функцију обавља и верује да ће је обављати
у најбољем интересу.

  

"Мандатар мора да буде први у тиму, имамо још неке дилеме и ствари које нису
персоналне него системске, да решимо у данима пред нама, да са новом снагом и
енергијом кренемо напред. Опозицији неће бити лако да се избори са њом“, истакао је
Вучић.

  

Циљ странке је, како је рекао Вучић, победа у сваком месту, жеља да се уради највише
за свако село и насеље.

  

Вучић: Председништво СНС-а дало сагласност за формирање новог покрета

  

Александар Вучић је рекао да су говорили и о инвестицијама, али и о улагањима у
одбрамбену индустрију.

  

"Говорили смо и о томе колико је важно да подигнемо нашу одбрамбену индустрију у
условима када ЕУ већ доноси званичне одлуке о милитаризацији континента. Морамо да
радимо ако желимо да опстанемо као суверена и независна држава", навео је Вучић.

  

Додао је да је обавестио чланове председништва СНС-а о потезима државе и да тражи
њихову подршку за политику очувања војне неутралности, суверенитета и независности
земље.
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Истакао је да ће у мају или почетком јуна почети изградња велике и важне фабрике у
Врању и да је реч о инвестицији од стотина милијарди евра.

  

Додао је да је посебно указао и да је замолио да сви функционери СНС-а чији је однос
према људима на лошем нивоу морају то да промене.

  

Вучић је навео да се разговарало и о формирању новог покрета и да је председништво
странке дало сагласност за то.

  

"Покрет није ствар која се формира за изборе. Ми не правимо покрет ад хок да би неко
добио једно посланичко место више или мање или место у влади више или мање. Покрет
се прави да би се земљи помогло у најтежим условима. Желим да вам кажем да ја
верујем да су и пред Србијом и пред светом најтежа времена досад", рекао је Вучић.

  

Навео је да је једна млада жена из Ужица преминула од цистичне фиброзе зато што је
касно добила лек.

  

"Замолио сам их да пронађемо начин да тај лек буде доступан свима, па макар морали
да подигнемо за још 50 милиона евра или за још шест милијарди да бисмо буквално
покрили свакога", навео је Вучић и замолио лекаре да, иако зна колико раде и колико се
боре, према свакоме покажу пажњу.

  

Вучић: Обавестио сам Председништво СНС-а да нема напретка у разговорима са
Приштином

  

Председник Србије и члан СНС-а Александар Вучић рекао је да је данашња седница
била важна јер су детаљно анализирали ситуацију у којој се земља налази, разумевајући
геополитичку позицију Србије.
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"Истовремено желимо да урадимо све што смо обећали народу у пројекту Скок у
будућност. Имао сам прилику да кажем све што видим и знам, јер ми је као председнику
многе ствари доступније", каже Вучић

  

Истакао је да су добили информације да нема напретка у разговорима међународних
представника са представницима Приштине и да је детаљно обавестио Председништво
СНС-а о томе", каже Вучић.

  

Напоменуо је да је било разговора и о инвестицијама.

  

Вучевић: Садржајна дискусија на седници Председништва

  

Председник СНС-а Милош Вучевић рекао је после седнице Председништва СНС-а да су
имали дугу садржајну дискусију, да су разговарали о кадровским решењима и
најважнијим темама за Србију и о геополитичкој ситуацији и даљим активностима.

  

На седницу су пристигли и чланови Председништва.

  

Очекује се да су могуће теме састанка у вези са наставком конституисања Скупштине
Србије као и за предлагање кандидата за председника владе, парламента и за
градоначелника.

  

(РТС)
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